
Vragen en opmerkingen van Gemeentebelangen op het raadsvoorstel Landgoed Hooipolder 

Vraag 1: Is er overleg met het bomen-platform geweest en zo ja met wie van het bomen-platform. 
Indien niet dan graag aangeven met wie er overleg gevoerd gaat worden, graag een gespreksverslag. 

Vraag 2: Handreiking Veehouderij en Gezondheid dateert uit 2018.  

Vraag 3: Een gedeelte van de rapportages is uitgevoerd tijdens de corona periode. Op dit moment 
zijn de diverse transportbewegingen en verkeersintensiteiten weer terug op het niveau voor de 
corona periode. Is het niet verstandig om een aantal rapportages opnieuw te laten uitvoeren gezien 
de ligging van de geplande nieuwbouw? 

In overleg met de Natuurfederatie het volgende: 
Opmerking over ecologisch onderzoek door Brabant Eco (blz.301-317 Gebiedsontwikkeling 
Hooijpolder 62 mb): 
Het bedrijf heeft een potentie-inschatting met een quickscan BE-0330 op 22 november gedaan en 
hieruit vastgesteld dat er alleen huismussen aanwezig zijn. 
Hierna is de focus van Brabant Eco alleen gericht geweest op huismussen blijkt uit het rapport 
gebiedsontwikkeling Hooijpolder(ecologisch rapport blz 301-317). 
Hierna zijn er tweemaal korte veldonderzoeken geweest in de ochtenduren april-mei met de focus 
op de huismus, gezien het tijdstip worden dan gierzwaluwen en vleermuizen niet opgemerkt. 
                                                                                             
De reactie van de Natuurfederatie Geertruidenberg op dit ecologisch rapport: 
- De natuurwerkgroep heeft 5 jaar geleden nestplekken gemaakt in de schuur voor de 
boerenzwaluw. Vreemd dat hier geen melding wordt gemaakt in de quickscan BE-0330. 
- Algemeen geldt dat bij oude gebouwen ook vleermuizen en gierzwaluwen aanwezig zijn. Ook dit 
is niet vermeld in de quickscan. 
- Alleen het NDDF is gebruikt door Brabant Eco. Deze bron is afhankelijk van waarnemingen van 
o.a. burgers en natuurliefhebbers en is een leidraad maar geen vast gegeven van de aanwezige 
soorten. 
- De lokale natuurwerkgroep is niet benaderd om informatie aan te leveren over de in Raamsdonk 
veel voorkomende soorten. 
Samenvatting: 
Wij vinden het ecologisch rapport onvolledig door geen onderzoek te doen naar zwaluwen en 
vleermuizen. 
Ook het plaatsen van exclusion flaps had dan een aanbeveling geweest. 
Ook valt ons op dat er geen mitigerende proactieve maatregelen worden voorgesteld om diersoorten 
te behouden in het betreffende gebied. Denk hierbij aan het plaatsen van een huismustil en 
vleermuiskasten om soorten te behouden. 
  
Het project Hooijpolder gaat zeker meer voedselgebied geven voor veel soorten, mits de 
soorten er niet teveel worden verstoord zal het een toename aan soorten geven. 
Maar het is wenselijk dat de soorten zoals huis-,boerenzwaluw, gierzwaluw, huismus en 
vleermuis  bij de nieuwbouw een duurzaam nest-, leefplek krijgen, wij zouden dat graag terug 
willen zien in het raadsvoorstel richting projectaanvrager. 

Graag een reactie van het college 



 


